

Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken

<p>Møde afholdt ved Gitte Hansen Juels alle 18- deltager ved mødet:</p> <p>Næste møde foregår hos Gert den. 15/11-2017</p>	
<p>1. godkendelse af referat</p>	<p>Alle skal modtage referat før det sendes til hjemmeside. Gitte H. sørger for at alle medlemmer modtager referat fra bestyrelsesmøder. (alle medlemmer i bestyrelsen)</p>
<p>2. Nyt fra ude arealet i området.</p>	<p>Kommende app er på vej fra kommunen. Appen kan bruges til at tage billeder med og kan sendes direkte til kommunen. Når der findes vanskeligheder i områdets udeareal. tagsten flyder til indgangen til Juels alle, som vi skal have fjernet. (er blevet fjernet af ejer)</p> <p>Henrik taler med JRJ om at slå græs skråninger ved broen. Legehuset vil komme på sin plads inden for kort tid. Vores 3 d i asfalt har ikke den store effekt. vi tager det op på et møde hvilke andre løsninger vi kan finde på, for at nedbringe farten på vejene. Vi drøfter muligheden for skiltning over område. Vi har dog en udfordring i øjeblikket (området er under konstant udvikling.)</p>
<p>3. hjertestarter</p>	<p>Hjertestarter er sat op. På stages alle 17. den er registreret hos tryk forsikring. Der er 7 løber tilmeldt ordningen. Der vil sendes information ud i papirs form til alle beboere. Stages alle 17 har fri kontingent, da den hænger på deres grund.</p>
<p>4. forespørgsel ved kommunen</p>	<p>Træer som skal skiftes eller beskæres. Kommunen er informeret og vil kigge nærmere på sagen. Der er kommet skilt op for enden af Juels alle. Spørgsmålet er om det er løsningen, eller om vi får den bum vi har efterspurgt. Der mangler stadig svar vedrørende forespørgsel på bus i området, samt asfalt på cykelstien.</p>
<p>5. evaluering på arbejdsdag</p>	<p>Det var en rigtig hyggeligt dag. Vi ville dog ønske at der var flere som ville være med. Vi drøfter om det ville være bedre lørdag end søndag at afholde arbejdsdag næste år.</p>
<p>6. byggeri af fælleshus</p>	<p>Vi har haft besøg af byggeudvalget. Der er dialog med Esbjerg kommune i forhold til grund. Der er ikke afvist og de er positive over for vores projekt. De ønsker nærmere detaljer i forhold til vores ønsker om opførelse af et fælleshus.</p> <p>Vi har talt om overnatningsmuligheder. Der så krav til brandmyndigheder. Der er peget på området ved fodboldbanen. Bygningen er kun til brug for beboere i vores område. Der drøftes om et medlemsmøde i løbet af januar måned. Så alle beboere har mulighed for at høre om byggeplanerne og give deres berør med. Der vil blive indhentet priser på hvad byggeriet vil komme til at koste.</p>

	<p>Peter vil tegne en skitse over tanker om projektet og derfra søge om et eventuelt overslag. Vi drøfter om to badminton baner/ festsal. Der sættes 10.000 kr. til udvikling af projektet.</p>
--	---